
 

 

Op 4 september 2024 stelde S. Ceulemans (Leefbaar Rotterdam) ons schriftelijke vragen 

over asielopvang Capelle ad IJssel aan gemeentegrens. 

 

Inleidend wordt gesteld: 

Vandaag werd bekend dat de gemeente Capelle aan den IJssel asielzoekers gaat 

opvangen in het NH Hotel aan de Barbizonlaan, dicht tegen de gemeentegrens met 

Rotterdam bij de wijken Zevenkamp en Ommoord. De opvang is bestemd voor de honderd 

asielzoekers die momenteel al worden opgevangen in een ander pand aan dezelfde straat 

plus asielzoekers die Capelle aangeeft te gaan opvangen in het kader van de 

Spreidingswet, waarmee de totale capaciteit op 295 zou uitkomen. Gelet op de ligging is 

het aannemelijk dat de asielzoekers zich buiten de opvanglocatie voornamelijk in 

Rotterdam zullen begeven, aangezien veel voorzieningen aan de Capelse kant van de 

gemeentegrens een stuk verder weg gelegen zijn. Het ligt dan ook voor de hand dat een 

opvanglocatie van een dergelijke omvang op deze plek gevolgen kan hebben voor de 

aangrenzende wijken in Rotterdam. 

 

Hieronder volgen de vragen en onze beantwoording: 

 

Vraag 1: 

Wat is u bekend over de huidige plannen van de gemeente Capelle aan den IJssel met 

betrekking tot asielopvang in het NH Hotel en de status ervan? 

 

Antwoord: 

Het is ons bekend dat de gemeente Capelle aan den IJssel van plan is om asielzoekers op 

te vangen in het NH Hotel aan de Barbizonlaan.  
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Vraag 2: 

Heeft Capelle aan den IJssel de gemeente Rotterdam vroegtijdig geïnformeerd over dit 

plan en is hier overleg over geweest? Wat was de uitkomst hiervan? 

 

 

Antwoord: 

In oktober 2023 is de gemeente Rotterdam geïnformeerd over de opvanglocatie aan de 

Barbizonlaan. Deze zomer is de gemeente Rotterdam ambtelijk en bestuurlijk 

geïnformeerd over de ophoging van het aantal plekken en de wijziging van locatie aan de 

Barbizonlaan.  

 

Vraag 3: 

Deelt u de conclusie dat asielopvang van deze omvang op deze locatie negatieve 

gevolgen kan hebben voor bewoners van onder andere de Rotterdamse wijken 

Zevenkamp en Ommoord? Zo nee, waarom niet? Zo ja, deelt u onze mening dat dit zeer 

onwenselijk is? 

 

Antwoord: 

De plannen van de Gemeente Capelle aan den IJssel betreffen een verhoging van het 

aantal plekken op een andere locatie in dezelfde straat. Tot op heden zijn er ons geen 

klachten of signalen bekend rondom de bestaande locatie. Mochten wij in de toekomst 

signalen ontvangen dat omwonenden of voorzieningen in wijken in Rotterdam hinder 

ondervinden of extra belast worden door de nieuwe opvanglocatie, dan zullen wij hierover 

in overleg treden met de gemeente Capelle aan den IJssel. 

 

Vraag 4: 

Wilt u deze bezwaren overbrengen aan de gemeente Capelle aan den IJssel? Zo nee, 

waarom niet? 

 

Antwoord: 

Zie beantwoording vraag 3. 

 

Vraag 5: 

Deelt u de analyse dat deze opvanglocatie ondanks het grote capaciteitstekort kan leiden 

tot de noodzaak voor extra inzet van politie en handhaving in de aangrenzende 

Rotterdamse wijken? Op welke wijze kan ervoor gezorgd worden dat Capelle hiervoor 

(mede) de verantwoordelijkheid draagt? 

 

Antwoord: 

Nee, de ervaring in Rotterdam leert dat de opvang van vluchtelingen niet leidt tot extra 

capaciteit van politie en handhaving. 

 

Vraag 6: 

Zijn u plannen voor andere opvangvoorzieningen in Capelle dichtbij de gemeentegrens 

met Rotterdam bekend? Zo ja, wat voor plannen? Zo nee, bent u bereid hiernaar te 

informeren bij de gemeente Capelle aan den IJssel? 
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Antwoord: 

Nee, andere plannen zijn ons niet bekend. Wij vertrouwen erop tijdig geïnformeerd te 

worden als de Gemeente Capelle aan den IJssel verdere plannen heeft aan de 

gemeentegrens met Rotterdam. 

 

 

 

                                       Burgemeester en wethouders van Rotterdam, 

 

De secretaris, 

 
 

 

 

G.J.D. Wigmans 

 

                           De burgemeester, 

 
 

 

 

                            C.J. Schouten 

 


